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Vergadering Algemeen Bestuur IJmond Werkt! d.d. 16 februari 2023 -  verslag AB 

 

Aanwezigen:  

Mevrouw B.G.P. van den Berg, mevrouw J. Dorenbos, mevrouw M. Steijn, de heer A. Schoorl, de heer G.A. 

Suanet (via Teams-verbinding), de heer J. Verwoort, de heer E.H. van Hardeveld (secretaris), de heer R. 

Donath, en de heer J. Smolenaars (verslag). 

_______________________________________________________________________________________ 

 

1. Opening 

De vicevoorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering om 10.15 uur. De heer Suanet 

neemt via een Teams-verbinding deel aan de vergadering en heeft mevrouw van den Berg gevraagd om de 

vergadering voor te zitten. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

Niet van toepassing. 

 

4. Vaststellen verslag en besluitenlijst d.d. 21 december 2022 

- Vergadering Algemeen Bestuur d.d. 21 december 2022 

Verslag: 

Tekstueel: 

Niet van toepassing. 

 

Naar aanleiding van: 

Niet van toepassing. 

 

Het verslag en de besluitenlijst van de vergadering van 21 december 2022 worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

Besluit 

Het Algemeen Bestuur besluit het verslag van de vergadering van 21 december 2022 en de besluitenlijst 

van 16 februari 2023 vast te stellen. 

 

 

5. Terugblik inspiratiesessie op 11 januari, stand van zaken en vervolg 

De heer Suanet brengt de leden van het Algemeen Bestuur op de hoogte van de inspiratiesessie die de 

leden van Dagelijks Bestuur en de directie van IJmond Werkt! hebben gehad over de oprichting van Zaffier 

(voorheen Halte Werk). Het was een positieve sessie waarin Falgun Binnendijk (wethouder gemeente 

Castricum) het bestuur mee heeft genomen in het ontstaan van Zaffier, het proces dat daarbij is 

doorlopen, de snelheid van het proces en de wijze van communiceren richting stakeholders en personeel. 

Na de inspiratiesessie is er contact gezocht met Nadira Rambocus om te peilen of zij beschikbaar is om 

onderzoek te doen naar de mogelijkheden in de IJmond. Het onderzoek zal vanuit de drie gemeenten 

worden gefinancierd, Heemskerk is penvoerder voor de aanbesteding, afspraken met Nadira Rambocus 

worden ambtelijk gemaakt. De heer Verwoort benadrukt dat het onderzoek veel groter is dan IJmond 

Werkt! en dat het niet het bestuur van IJmond Werkt! is dat Nadira Rambocus aanneemt, maar dat dat 
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door het portefeuillehouderscontact (PHC) wordt gedaan. De heer Suanet geeft aan dat de toekomstige 

financiering drastisch zal blijven afnemen, de gemeenten zijn daarom de trekker in het onderzoek waarin 

de eerste opdracht van Nadira Rambocus is om de probleemstelling uit te werken. Mevrouw Steijn geeft 

aan graag op de hoogte te worden gehouden van de ontwikkelingen. De heer Verwoort laat weten dat dat 

zowel via het PHC als via het Algemeen Bestuur kan verlopen. Mevrouw van den Berg geeft aan dat de 

raden ook op de hoogte blijven van de ontwikkelingen, met behulp van kennissessies kan er voor gezorgd 

worden dat alle raadsleden dezelfde informatie aangereikt krijgen en hetzelfde niveau van kennis hebben. 

De heer Suanet laat weten dat Nadira Rambocus zal zorgen voor een presentatie voor de raadsleden die 

regionaal en per gemeente gegeven zal worden, hierin zal ook het proces en de planning worden 

meegenomen. 

 

6. Strategie en keuzes t.b.v. werkplan en begroting 

De heer van Hardeveld neemt het bestuur met behulp van een presentatie mee in de route van het 

werkplan en de begroting en merkt daarbij op dat de uitdagingen van het nu worden aangepakt, zonder 

dat daarbij de stip op de horizon uit het oog verloren wordt, er is geen sprake van ‘kapitaalvernietiging’. De 

uitdagingen zijn groot, zo is er sprake van steeds complexere doelgroepen die een intensievere 

begeleidingsbehoefte hebben die werkgevers niet meer kunnen opbrengen. Werkgevers kunnen de 

intensieve begeleiding niet meer bieden, externe werkplekken zijn steeds minder beschikbaar voor 

mensen uit het doelgroepregister of een garantiebaan, dit heeft als gevolg dat de infrastructuur van 

IJmond Werkt! steeds meer onder druk komt te staan. De heer van Hardeveld geeft aan dat dit een 

landelijk beeld is, waar Berenschot onderzoek naar doet en een aantal scenario’s voor zal gaan uitwerken. 

De heer van Hardeveld laat weten dat mensen met een garantiebaan zoveel als mogelijk bij externe 

werkgevers geplaatst worden en dat mensen met een indicatie Beschut Werken vaak bij IJmond Werkt! 

geplaatst worden. Er is echter een tussengroep die erg moeilijk te plaatsen is, deze groep verdient extra 

aandacht om niet tussen wal en schip te vallen. Mevrouw Steijn geeft aan dat dit een goed thema is om 

mee aan de slag te gaan. De heer van Hardeveld laat weten dat IJmond Werkt! hard aan de slag is met 

strategiesessies. De heer Suanet merkt op dat het goed is om te merken dat de strategische sessies de 

toekomst niet in de weg staan. Mevrouw van den Berg informeert of de leden van het bestuur nog kunnen 

helpen bij het leggen van contact met ondernemers. De heer van Hardeveld geeft aan dat de behoefte 

meer ligt bij contacten op het gebied van bijvoorbeeld woningbouwcorporatie. De heer Donath geeft nog 

aan dat er is ingezet om beleid in een vroeg stadium te betrekken bij het tot stand komen van het 

werkplan. De heer Verwoort, mevrouw Steijn en mevrouw van den Berg laten weten vanuit beleid 

positieve geluiden te horen over het besproken proces. 

 

7. Verantwoording opbouwplan 

De heer van Hardeveld geeft een korte toelichting op de verantwoording richting bestuur met betrekking 

tot het opbouwplan. Op 20 januari 2023 is de verantwoording opgeleverd door IJmond Werkt! om 

opgenomen te kunnen worden in de jaarverslagen van de gemeenten, dit is door de gemeentelijke 

beleidsmedewerkers opgepakt, het vervolg is aan de gemeenten. De heer Verwoort laat weten dat het nu 

de reguliere cyclus in kan. Mevrouw van den Berg en mevrouw Steijn spreken complimenten uit voor het 

stuk. 

 

8. Aanvullen weerstandsvermogen 

De voorzitter geeft aan dat het onderwerp ‘aanvullen weerstandsvermogen’ ter besluitvorming is 

geagendeerd en laat weten dat dit niet juist is, het onderwerp is ter bespreking. De heer van Hardeveld 

merkt op dat de vraag is of een organisatie zonder weerstandvermogen kan en laat weten dat er 

verschillende mogelijkheden als oplossing zijn, zoals aanvullen met financiering van de gemeenten of door 

het aanwenden van de bestemmingsreserve. De heer Verwoort informeert naar de reden waarom deze  
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bestemmingsreserve destijds gevormd is. Mevrouw van den Berg geeft aan dat deze is gevormd omdat er 

toen al werd gesproken over toekomstige financiële problemen waar de organisatie mee geconfronteerd 

werd. De heer Suanet merkt op dat de toekomstvisie nog moet volgen en dat het nog niet duidelijk is hoe 

IJmond Werkt! er tegen die tijd voor staat, in het geval dat IJmond Werkt! negatief draait, zal de discussie 

over het aanspreken van reserves of een bijdrage via de gemeenten weer gevoerd worden. Mevrouw van 

den Berg laat weten behoefte te hebben aan een financieel advies, dit wordt beaamd door de heer 

Verwoort. De voorzitter doet het verzoek aan de heer Suanet en de heer van Hardeveld om met advies te 

komen met mogelijke varianten.  

 

9. Rondvraag en sluiting 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 12.00 uur. 

 

 

Beverwijk, 29 juni 2023 

 

De heer G.A. Suanet      De heer E.H. van Hardeveld 

voorzitter       secretaris 


